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Geachte leden van de gemeenteraad,  

 

 De Raadsvergadering van dinsdag 3 oktober is door ons gevolgd. Wederom waren de plannen voor 

het centrum van Zuidlaren aan de orde. Het was opvallend dat deze ingrijpende plannen niet met 

enthousiasme door de raadsleden werden ontvangen. Een aantal raadsleden twijfelen en m.n. de 

heren Gerritsen, Middendorp en Aeilkema zijn van mening dat er drastische wijzigingen moeten 

worden doorgevoerd alvorens goedkeuring kan worden gegeven.  

De Klankbordgroep en Brinkbelangen volgen al vele jaren het proces. De motivatie om dat zo lang 

vol te houden komt voort uit bezorgdheid voor aantasting van de schoonheid van ons mooie dorp.   

Als de plannen, zoals die nu voor ons liggen worden gerealiseerd, kan een kind begrijpen dat e.e.a. 

leidt tot één grote chaos van auto’s, files en grote verkeersproblemen. Op de terrassen zit je in een 

wolk van uitlaatgassen en het uitzicht wordt bepaald door auto ‘s. Het is ongezond, gevaarlijk en 

slecht voor het milieu. Bovendien is het voor m.n. de ouderen moeilijk om de wegen over te steken.  

Een aantal auto’s op de grote historische Brink is geen probleem. Echter, als deze plannen doorgaan 

wordt een groot gedeelte van de Brink constant bezet door auto’s van klanten van de supermarkten. 

In feite wordt een deel van de Brink weggegeven aan de aandeelhouders van de supermarkten. Dat 

kan toch niet de bedoeling zijn!  

Het Laarwoud en de Brink zijn elementen in het dorp die eigenlijk niet aangetast mogen worden. 

Het is toch niet te begrijpen dat, terwijl de parkeernorm op het PBH-terrein niet wordt gehaald, je 

dan toch voor het plan kan stemmen.  

De genoemde raadsleden, maar ook mevrouw Bijkerk, en de heren van Os en van den Born delen 

onze bezorgdheid. Wij wensen u allen veel succes bij de besluitvorming. Er is twijfel bij veel 

raadsleden. Dat is een slecht uitgangspunt om voor te stemmen. Bovendien behoort een dergelijke 

ingreep gedragen te worden door een grote meerderheid en niet door de helft plus één.   

 

Met vriendelijke groet en hoogachting,  

Namens Stichting Brinkbelangen  

 

M.L.A. de Klerk  

voorzitter  


